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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi indokolja, hogy a szigorítások feloldását, illetve az 
„ország nyitását” 2,5 millió beoltotthoz kötik?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Orbán Viktor és Gulyás Gergely is arról beszél, hogy a nyitás érdekében a beoltottak számának el
kell érnie a 2,5 milliót. Az iskolák nyitását már dátumhoz is kötötte a kormány, míg a szolgáltató,
vendéglátó és kereskedelmi szektorokat érintő nyitást, illetve a szigorítások feloldását egyelőre a
beoltottak 2,5 milliós számához kötötte. A szakértők korábban 60-70%-os átolottságban látták az
ún. nyájimmunitás kialakulását,  ám az új vírusvariánsok sokkal gyorsabban fertőznek és sokkal
több esetben eredményeznek sokkal súlyosabb megbetegedést, így a szakértők a nyájimmunitást
ennek  fényében  már  inkább  75-80%-ra  teszik.  Müller  Cecília  országos  tisztifőorvos  is  a  brit
vírusvariáns sokkal agresszívabb terjedéséről beszélt, míg Szlávik János infektológus főorvos úgy
fogalmazott:  „az  ország átoltottsága  messze  nem engedi  meg,  hogy egyelőre  nyissunk.  (...)  Az
úgynevezett nyájimmunitás mégiscsak 6-7 millió embert jelent. Ettől még messze vagyunk.” Sőt,
egy  friss  interjújában  maga  a  Miniszter  Úr  is  úgy  nyilatkozott,  hogy  a  nyitást  május-június
környékén tartja esedékesnek. 

A  fentiek  fényében  kérem  szíves  válaszát  az  alábbi  kérdésekre:

Figyelembe veszi-e a kormány a szigorítások feloldásával kapcsolatos döntéshozatalban, hogy a
nyitást biztonságossá tevő nyájimmunitás a szakértők szerint 75-80%-os átoltottsággal érhető el,
vagy  tartja  magát  a  2,5  milliós  oltottsági  számhoz?  

Milyen  tudományos  vagy  szakértői  elemzések  indokolják,  hogy  az  ország  nyitását  2,5  millió



beoltotthoz kötik?

Várom válaszát!
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